

Beboerrådsmøde 07/06-2023

Dagsorden

1. **Opfølgning på sidste møde**

Idrætsdag

Regler i MM

2. **Foreninger**

Opfølgning

Cykelværksted?

3. **Rengøring og konkurrence**

Generel rengøringsstandard

Status på rengøringskonkurrence

Velkomstbrev og hjælp til rengøringsmidler

4. **Harvest party**

Informationsflyer

Fastsættelse af dato

5. **PR-Thue og ravnens vej til berømmelse**

Aftale med Content ad Libitum

6. **Fonde og sponsorater**

Merrild

Nordea

Jem&Fix

7. **Forslag til indkøb (brug af overskydende penge)**

Volleynet: ca. 2.000

8. **Eventuelt**

Referat

Til stede: Markus (Formand), Frederik (Næstformand), Simon (Kasserer), Gustav, Jonas (Thue), Renas, Kristian Toft

Ordstyrer: Markus

Referent: Simon

1. **Opfølgning på sidste møde**

Idrætsdag:

Markus orienterer om, at idrætsdagen blev afholdt som aftalt uden anledning til bekymringer eller yderligere anmærkninger. Simon orienterer om, at det blev brugt i omegnen af 2.000 kroner af beboerfacilitetskontoen i den forbindelse, hvilket var 1.600 mindre end aftalt.

Regler i MM:

Markus minder om, at der fortsat ikke er opsat regler for lån og brug af multimedielokalet. Simon orienterer om, at reglerne er lavet, men mangler at blive hængt op. Frederik lover at følge op på dette hurtigst muligt.

2. **Foreninger**

Opfølgning:

Ingen bemærkninger til hvordan det går i foreningerne. Alt lader til at gå fint.

Cykelværksted?

Markus orienterer om muligheden for at oprette en cykelforening, hvor efterladte cykler efter razzia istandsættes og udlånes til kollegiets beboere. Forslaget tages ikke op umiddelbart, da der mangler frivillige til projektet samt for stor risiko for at værktøj vil blive stjålet, som det er set tidligere.

3. **Rengøring og konkurrence**

Generel rengøringsstandard:

Markus orienterer om, at den generelle rengøringsstandard på kollegiet stadig ikke er optimal. Dette har varmemesteren tidligere bevidnet. Imidlertid svært at gøre noget

ved den daglige rengøring, da dette er et spørgsmål om kultur på de enkelte gange. Toft orienterer om, at flere beboere han har mødt er meget tilfredse med den tydelige lempelse på, hvornår rengøring bliver tilkaldt på Risdalsvej. Dette øger motivationen for flere beboere til at gøre rent om mandagen.

Status på rengøringskonkurrence:

Markus orienterer om, at rengøringskonkurrencen er afsluttet og forløbet succesfuldt. Rådet istemmer, at dette bør fortsætte næste semester. Markus bedes finde sponsorater henover sommerferien.

Velkomstbrev og hjælp til rengøringsmidler:

Markus orienterer om, at der er lavet en liste med hjælp til brug af forskellige rengøringsmidler, der vil blive sat op i køkkenerne på Risdalsvej.

Markus orienterer om, at der vil blive foretaget ændringer i velkomstbrevet til nye beboere, så det er mere tydeligt, hvad der forventes af den enkelte på gangene.

Thue foreslår, at Rådet fremadrettet i august/september vil lave et infomøde til nye beboere i baren, hvor de orienteres om mulighederne for at deltage i forskellige foreninger. Rådet synes det er en god ide, som skal arbejdes videre med. Markus instrueres til at tage kontakt til KK ift. at give nye medlemmer besked.

4. Harvest party

Informationsflyer:

Markus beretter om udfordringer ift. at give nok information til køkkener, der skal afholde Høstfest samt at få disse til at melde sig til. Markus foreslår, at der laves en flyer til køkkenerne med al nødvendig information. Rådet beslutter enstemmigt, at dette er en god ide og instruerer Markus og Simon at udarbejde en sådan inden juli.

Fastsættelse af dato:

Rådet stemmer enstemmigt for datoen lørdag d. 30. september.

5. PR-Thue og ravnens vej til berømmelse

Aftale med Content ad Libitum:

Markus og Thue beretter om, at der er indgået en aftale med Content ad Libitum, der for én optagedag d. 21. juni vil lave al content. Der mangler imidlertid statistikker, som

rådet står for at finde. Der besluttet enstemmigt at udlove gavekort til baren som betaling for at medvirke. Der skal bruges 4 statister som minimum.

6. **Fonde og sponsorater**

Merrild:

Markus orienterer om, at der er afholdt møde med Merrild kaffe, der gerne vil samarbejde yderligere med kollegiet herunder blandt andet, hvis man vil lave en tværkollegial fest, men også ift. høstfesten og mere dagligt forbrug af kaffe.

Nordea:

Markus orienterer om, at der kommer svar på Her gror vi-puljen d. 16 juni. Derudover vil der blive søgt en mindre fond til fornyelse af musikudstyr.

Jem&Fix:

Markus orienterer om, at der allerede er blevet ansøgt om penge ift. mindre renovering af musiklokalet.

7. **Forslag til indkøb (brug af overskydende penge)**

Volleynet: ca. 2.000:

Rådet stemmer enstemmigt for at anskaffe sig et volleybanesæt tilsvarende til det semi-faste net, kollegiet tidligere har haft til en værdi omkring 2.000 kroner.

8. **Eventuelt**

Simon instruerer Markus til at tage kontakt til KK ift. nye billeder/sletning af gamle billeder på hjemmesiden.

Markus opfordrer Rådet til at huske fraflyttere på at give kollegiet en anbefaling på google.